
    
 

Motie: “Op naar een toekomst bestendig ICT Bedrijf” 
 
De gemeenteraad van Enschede, in vergadering bijeen op maandag 29 juni 
2015, besprekende de Zomernota 2015. 
 
Constaterende dat: 

 Het ICT bedrijf op veel gebieden werkt met verouderde hard- en software, 

 Deze veelal in eigen bezit is, 

 Dit zorgt voor grote complexiteit van het ICT beheer, 

 (Ver)oudere hard- en software vaak niet meer valt binnen de reguliere 
ondersteuning, 

 Dit vaak hoge extra kosten met zich meebrengt, 

 Dit vaak leidt tot een verhoogd uitvalspercentage, 
 
Overwegende dat: 

 ICT van cruciaal belang is voor de bedrijfsvoering van de gemeente, 

 ICT geen core-business is van de gemeente, 

 ICT een snel groeiende en innoverende bedrijfstak is, 

 Het huidige ICT bedrijf niet op het gewenste efficiëntie en effectiviteit 
niveau is, 

 De huidige ICT strategie leidt tot achterstand en niet tot een hogere mate 
van efficiëntie en effectiviteit en daardoor hoge kosten met zich 
meebrengt, 
 

Draagt het college op: 

 Een onderzoek te doen naar de efficiëntie en effectiviteit van het huidige 
ICT bedrijf, 

 Te komen tot een hernieuwde ICT strategie voor een toekomstbestendig 
en duurzaam ICT beleid, 

 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 


